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Abstract (en)
[origin: WO9212069A1] The bag (1) of the parallelepiped packet includes a device for forming an opening (30) in a wall parallel to the direction
of compression of the articles, said articles (31) being arranged in at least one stack in said bag (1), and an expanding device allowing a user to
increase the internal volume of the bag (1) and decompress the articles, e.g. by increasing ($g(D)) the length (L) of the parallelepiped packet. The
bag may be used in particular for packaging nappies.

Abstract (fr)
Le sac (1) du paquet parallélépipédique comprend des moyens pour créer une ouverture (30) dans une paroi qui est paralléle a la direction de
compression des produits (31) disposés sous la forme d'au moins un empilement dans le sac (1), et des moyens d'expansion pour permettre a
I'utilisateur d'augmenter le volume intérieur du sac (1) et décomprimer les produits, par exemple par augmentation (DELTA) de la longueur (L) du
paquet parallélépipédique. Application: notamment aux couches-culottes.
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